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Onderwerp Spoorwegveiligheid

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Niederer/Lok

Schriftelijke vraag

Een artiket in BNdeStem betreffende het vervoer van gevaarlijke stoffen over het spoor

([ink: http://www.bndestem.nt/reqio/brabant/minder-qiftreinen-over-brabantroute-80-mitioen-

euro-voor-veiliqer-en-stilter-spoor-kaartie-1.648524't ) heeft bij de SP een aantal vragen

opgeroepen.

1. Hoe is het mogetijk dat er opeens 3200 treinen door de genoemde provincies rijden? Worden er

opeens minder gevaarlijke stoffen getransporteerd of vindt het transport op andere manieren

ptaats bijv. over de weg of over het water?

Z. Êên van de weinige alternatieven voor de 1800 treinen die niet over de Brabantroute zul[en gaan

rijden is de route via Zevenbergen-Roosendaat-Antwerpen. Kan het coltege aangeven hoeveel van

extra treinen over de route via Roosendaal zutlen rijden of kan dit alternatief worden uitgesloten?

Zo nee waarom niet?

3. lndien de alternatieve route via Roosendaat niet uit te stuiten is dan vragen wij ons af waarom

het traject Zevenbergen-Roosendaal niet op een soortgelijke wijze verbeterd wordt als het spoor

tussen Moerdijk en Vento. Welke actie(s) gaat het coltege ondernemen om ook voor het spoor door

Roosendaal middelen beschikbaar te hebben?

4. Wetke actie(s) heeft het college ondernomen of is het van ptan te ondernemen om giftreinen

door Roosendaal te weren?

Bernd Missal

namens de 5P Roosendaal



Wij beantwoorden uw vragen ats votgt

Ad.1)

Door de Staatsecretaris is aangeven dat 3250 ketetwagens over andere spoortrajecten vervoerd
kunnen worden. Dit heeft tot gevotg dat de Brabantroute en de Bentheimroute worden onttast. Het
aantal transporten wordt niet minder, maar worden enkel over een atternatieve route vervoerd. De
staatssecretaris heeft daarbij niet aangegeven wat de alternatieve route is.
Het transport vindt zowel plaats via spoor, water, weg en buisteidingen. Hierin kunnen ondertinge
verschuivingen plaatsvinden.

Ad. 2)

De staatssecretaris heeft niet aangegeven wat de alternatieve routes zijn. Het is daardoor niet
bekend of de route langs Roosendaal vaker gebruikt gaat worden. De routes door Roosendaal zijn
binnen de wet Basisnet spoor voorzien van zgn. risicoptafonds, waarmee het aantal
vervoersbewegingen is gemaximaliseerd.
Binnen deze zogenaamde risicoptafonds zijn vervoerders vrij om te kiezen welke route men
gebruikt.

Ad. 3)
De Brabantroute kent structurele overschrijdingen van de risicocontouren op dit traject.
Dit getdt niet voor het traject Moerdijk-Hatderberge-Roosendaal.
De 3 gemeenten hebben 5 mitjoen euro gekregen voor maatregelen op het gebied van Veitigheid en
Zelfredzaamheid. De ptan wordt momenteet voorbereid en at gedeettelijk tot uitvoering gebracht.
Afronding van de plannen wordt verwacht eind 2017.
De maatregeten mbt. leefbaarheidaspecten op het gebied van Getuid en tritting zijn momenteel
onderdeel van het lopende project Meerjaren programma Geluidsanering (MJPG) in de gemeenten
Moerdijk, Halderberge en Roosendaat.

Ad. 4)
Het vervoer van gevaartijke stoffen per spoor kan niet worden geweerd. Dit is namelijk vastgetegd
in de Wet Basisnet. Dit neemt niet weg dat de gemeenten Moerdijk, Hatderberge Roosendaal zich
btijven inspannen voor de realisatie van een Dedicated goederenspoortijn tussen Kijfhoek en
Antwerpen/Vtissingen, waarna het transport van gevaartijke stoffen buiten de stad om plaatsvindt

Hoogachtend,

Het van Bu Wethouders,
eze

Wethouder Bereikbaarheid en Mobiliteit


